

人力资源服务许可证

(副本)

编号：(浙)人服证字〔2023〕第0108001213号

机构名称：旅脉(杭州)信息科技有限公司

统一社会信用代码：91330108MA2J1XGN3Y

地址：浙江省杭州市滨江区浦沿街道六和路368号一幢
(北)三层B3077室-40

法定代表人(负责人)：王旭升

机构性质：民营性质的服务机构

许可文号：滨人力资源服务许〔2023〕33号

服务范围：职业中介活动(为劳动者介绍用人单位、为用人单位推荐劳动者、为用人单位和个人提供职业介绍信息服务、根据国家有关规定从事互联网人力资源信息服务、组织开展现场招聘会、开展网络招聘、开展高级人才寻访服务)

发证机关：(盖章)



说明

- 《人力资源服务许可证》是人力资源服务机构依据《中华人民共和国就业促进法》和《人力资源市场暂行条例》等开展人力资源服务活动的凭证。
- 《人力资源服务许可证》分正本和副本，正本和副本具有同等法律效力。正本应放置在人力资源服务机构服务场所的醒目位置。
- 《人力资源服务许可证》不得伪造、变造、买卖、出租、出借。除发证机关外，其他任何单位和个人均不得收缴和吊销。
- 人力资源服务机构应在许可的服务范围内从事人力资源服务活动。
- 人力资源服务机构登记注册事项发生变化时，应向发证机关申请变更登记。
- 每年1月1日到3月31日，发证机关对《人力资源服务许可证》进行年度报告公示。
- 人力资源服务机构注销时，应交回《人力资源服务许可证》正、副本。《人力资源服务许可证》被发证机关吊销后即自行失效。

年度报告公示记录(盖章有效)

年	年	年
年	年	年

发证日期：2023年05月12日

有效期限：2028年05月11日

中华人民共和国人力资源和社会保障部制

Human Resources Service License

(Duplicate)

(Zhe) R. F. Z. Z. No. 0108001213 [2023]

Organization Name: Linkedtour (Hangzhou) Information Technology Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91330108MA2J1XGN3Y

Address: B3077-40, 3F (North), Building 1, No. 368, Liuhe Road, Puyan Subdistrict, Binjiang District, Hangzhou City, Zhejiang Province

Legal Representative: Xusheng Wang

(Responsible Person)

Organization Type: Private Service Agency

Approval No.: B. R. L. Z. Y. F. W. X. No. 33 [2023]

Service Scope: Employment agency activities (introducing employers to individuals; recommending individuals to employers; providing employment introduction information service for employers and individuals; engaging in Internet human resources information service under relevant national regulations; organizing on-site job fairs; organizing online recruitment; offering senior personnel search service)

Issuing Authority: (Seal) (Seal of Hangzhou Binjiang Human Resources and Social Security Bureau)

Prepared by Ministry of Human Resources and Social Security of the People's Republic of China

Instructions

1. The Human Resources Service License is the proof of the human resources service organization carrying out human resources service activities under the *Employment Promotion Law of the People's Republic of China* and *Interim Regulation on Human Resources Market*.
2. The Human Resources Service License has one original and one duplicate copy that share the same legal effect. The original copy should be put at a conspicuous place at the premises of the human resources service organization.
3. The Human Resources Service License shall not be forged, altered, traded, rented or borrowed. No unit or individual other than the issuing authority may confiscate or revoke the license.
4. The human resources service organization shall provide human resources service within the service scope licensed.
5. The human resources service organization shall apply for alteration registration in case of any changes in registration items.
6. The issuing authority will publicize the annual report of the Human Resources Service License from January 1st to March 31st every year.
7. The human resources service organization shall return both the original and the duplicate copy of the Human Resources Service License at the time of deregistration. The Human Resources Service License shall be invalidated automatically when being revoked by the issuing authority.

Annual Report Publicity Record (valid with a seal)

Year	Year	Year
	Year	Year

Date of Issue: May 12th, 2023

Valid Until: May 11th, 2028

I am fluent in both Chinese and English languages. I certify that the translation is true and accurate of the original document, and complete to the best of my knowledge and abilities.

Company: Hangzhou Join Translation Co., Ltd.
Address: Room 119, Block 2, No.1197, Bin'an Road, Binjiang District, Hangzhou City, Zhejiang Province, PRC
Tel: +86 0571-88272986 0571-88272987
E-mail: join@zhongyifanyi.com Website: www.zhongyifanyi.com

Full name of the translator: Qiongzhi Luo

Qualification Level: TEM-8

Signature: Qiongzhi Luo

Certificate No.: EVIII 1610062892

Date of the translation: May 15th, 2023